


Byggherre Felles Q Forskning og undervisning, OUS og UiO - NRH		
Dato/tid: 23.11.2023 12:30	Lokasjon: Forskningsparken	
Ansvarlig Ralf Kristensen		Klassifiseringskode
Beskrivelse Møte 3, pulje 1 medvirkning funksjonsprosjektet		Neste møte i serien

Agenda

001 <input type="checkbox"/>	Agenda <ul style="list-style-type: none"> - Velkommen – presentasjon av deltagere i møte v/fagkoordinator - Hensikt og mål med møte v/fagkoordinator - Gjennomgang av funksjonsplan med status på innspill fra møte 2 (flyt) v/ARK - Tilbakemeldinger fra medvirkningsgruppen v/gruppeleder OUS <ul style="list-style-type: none"> - For rom som tidligere ikke er medvirket på (kvalitetssikring av romskisse, romfunksjonsprogram, utstyrsliste og spørsmål) - Verifisering av innspill til rom som har vært behandlet i tidligere medvirkningsmøter - Oppsummering (punkter til arbeidslogg) v/HSØ PO - Veien videre - Eventuelt <p>WFL-49314: Møte 03 pulje 1 - Q Forskning og undervisning, OUS og UiO - NRH</p>
002 <input type="checkbox"/>	Deltagere <p>Se vedlagt lister over deltagere i møtet.</p> <p>2023 11 23 Deltakere gruppe Q - Forskning og undervisning.xlsx</p>
003 <input type="checkbox"/>	Gjennomgang av funksjonsplanene <p>ARK gjennomgikk funksjonsplanene med fokus på endringer siden forrige møte. Utover punktene 004-014 nedenfor, ble følgende askjønspunkter avtalt.</p> <p><u>23 nov 2023</u> Mette Berg Maastad frist: 15 des 2023 Gruppen ba om at antall personer/plasser vurderes økt fra 4 til 6</p> <p><u>23 nov 2023</u> Mette Berg Maastad frist: 15 des 2023 Gruppen ønsker at rommet deles i to; med 2 arbeidsplasser i en del og så et kontor/stillerom innenfor med 1 plass.</p>
004 <input type="checkbox"/>	14.01.010 Laboratorium, klinisk forskningspost <p>Gruppen ber om at følgende innarbeides:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Lab. stol x2 (til laboratoriebank), som må kunne høydejusteres og med hjul - Lab. krakk til bruk ved sikkerhetskabinett <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>01 des 2023</p>

Medvirkningsgruppen ønsker små hengende skap under labbenken med 1 skuff og skap med hyller. (Trine Ertzeid)

21 nov 2023 **Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023**

27 nov 2023
Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)

23 nov 2023 **Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023**

Det er behov for veiebord i klinisk forskningspost. OUS gir tilbakemelding på hvor et slikt veiebord bør plasseres.

01 des 2023
Dersom det ikke er mulig å plassere inn veiebord på laboratoriet, foreslår medvirkningsgruppen at veiebordet tas ut av utstyrslisten. (Trine Ertzeid)

005

14.01.013 Lager, forbruksvarer, forskningspost



Utstyrsliste og plassering av utstyr i rom ble diskutert. Dør må kunne låses.

21 nov 2023 **Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023**

27 nov 2023
Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)

23 nov 2023 **Hege Myhre frist: 30 nov 2023**

Det er behov for at de brannsikre skapene også er vanntette. RUT avklarer om slike skap finnes.

27 nov 2023
Lagt til 1 stk Art. GSZ.011.01 "Brannsikkert skap, til dokumenter", i rommet. Artikkelen er spesifisert som brannsikker, og er med dette også sikret mot inntrenging av vann. Antallet skap må tilpasses behov. (Hege Myhre)

23 nov 2023 **Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023**

Det er behov for tilbakemelding fra OUS om type og antall skap for dette lageret. Dvs. omfang av f.eks. arkivskap, skap for kasse-bakke, skap for ringpermer, høyskap eller over/underskap, låsbart eller ikke.

01 des 2023
Medvirkningsgruppen melder om behov for at lager må utstyres med låsbare brannsikre og vanninntrengningssikre skap fra gulv til tak, langs hele veggen på høyere side (når du kommer inn i rommet) og på enden av rommet (kort veggen). Resten av rommet ønskes bekledd med kassebakkeskap fra gulv til tak. (Trine Ertzeid)

006

14.01.028 Undersøkelse og behandling



Identisk med rom 14.01.031. Gruppen ber om at følgende innarbeides:

- Pasientovervåkingssystem per plass (dvs. 2 stk), nivå "lav"
 - Overskap fremfor hyller
- Følgende kan tas ut av utstyrslisten:
- Trillebord for PC (mobile)
 - 1 kontorstol (dvs. 2 igjen)
 - 2 krakker (dvs. 1 igjen per plass)
 - 2 høyskap

23 nov 2023 **Mette Berg Maastad frist: 15 des 2023**

Endringene fremkommet i møtet innarbeides.

21 nov 2023 **Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023**

27 nov 2023
Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)

<p>007</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>14.02.034 Ferdighetsrom, simulering</p> <p>Identisk med rommene 14.02.035 og 14.02.038. Gruppen ber om at følgende innarbeides:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Overskap langs vegg for utstyr og forbruksvarer (NB! "elefantfot") - Trillebord for PC (mobilt) <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>01 des 2023 <i>Medvirkningsgruppen melder ja (Trine Ertzeid)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>01 des 2023 <i>Medvirkningsgruppen melder ja. (Trine Ertzeid)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Løses med trillebord for PC (Ole Martin Semb)</i></p>
<p>008</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>14.02.036 Ferdighetsrom, simulering</p> <p>Gruppen ber om at følgende innarbeides:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Overskap langsvegg for utstyr og forbruksvarer (NB! "elefantfot") - Trillebord for PC (mobilt) - Treningsdukker av ulik størrelse (nyfødt, barn, etc) - Gassuttak ved asfyksi (oksygen, medisinsk luft) - Et kamera per plass, dvs. 2 i dette rommet <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>Behov for pasientovervåkning for både mor og barn, altså to stk. i rommet?</p> <p>01 des 2023 <i>Mdvirkningsgruppen melder ja. (Trine Ertzeid)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>01 des 2023 <i>Medvirkningsgruppen melder ja. (Trine Ertzeid)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Løses med trillebord for PC (Ole Martin Semb)</i></p>
<p>009</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>15.02.028 Lesesal</p> <p>Identisk med rom 15.02.029. Gruppen ber om at følgende innarbeides:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bordlampe per arbeidsplass - Tilstrekkelig med strømuttak

	<p>- Samlet 60 plasser (30 per lesesal)</p> <p><u>23 nov 2023</u> Mette Berg Maastad frist: 15 des 2023 PG vurderer muligheten til å øke antall plasser, primært langs fasade slik at samlet kapasitet er 30 studenter per rom</p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Ja (Ole Martin Semb)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023 Her er det foreslått type lesesalbord med skillevegg, samt bord mot fasade for å ivareta særskilte krav til høyde UU. Ivaretar skissert løsning funksjon og antall plasser?</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p>
<p>010</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>15.02.030 Pauserom</p> <p>Er innredet som et standard pauserom, men inkludert verdiskap. Gruppen ber om at følgende innarbeides:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Kombinert kjøll-/fryseskap, fremfor kjøleskap <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p>
<p>011</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>15.02.037 Lager, bokskap</p> <p>Rommet skal inneholde "verdiskap" for studenter. Skapene må kunne låses. Skissen viser nå 17 større skap som hver antas å kunne inneholde 5 verdiskap, dvs. samlet 85.</p> <p><u>23 nov 2023</u> Mette Berg Maastad frist: 15 des 2023 PG sjekker om dør inn til sjakt kan flyttes mot nord, dvs. at døren ikke går inn til rom for bokskap. Men på en slik måte at sittensje mot nord ikke ødelegges. Døren gjelder tilgang for vedlikehold.</p> <p><u>23 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023 OUS/UiO melder tilbake behov for antall verdiskap 01 des 2023 <i>Tbm fra UiO: Det er OK med antall bokskap når vi legger sammen de 85 i bokskaprommet og de 30 som er i pauserommet. Det er OK med noen få plasser ved 'barbenken' langs ene vegg i lesesalsrommene slik at man kommer opp til totalt 60 plasser. (Trine Ertzeid)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p>
<p>012</p>	<p>15.02.046 Seminarrom</p>

<input type="checkbox"/>	<p>Seminarrommet erstatter seminarrom i dagens RH, bygg B (75 kvm og 56 plasser). Gruppen viser til at de ønsker bord for skrivemuligheter, f.eks. stoler med integrert bord. PG viste til at grunnet himlingshøyde, er det ikke mulig med en auditorie-løsning og begrensninger knyttet til "trappe-løsning".</p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p> <p><u>24 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>OUS (UiO) gir tilbakemelding på ønsket utforming av rommet. 01 des 2023 <i>Tbm fra UiO: Siden det kommer en del rom som vil være egnet for disputaser i M-bygget, går vi for en utforming av 15.02.046 Seminarrom som er mer lik et stort møterom. Det betyr:</i></p> <p>1) UiO forstår å avvike fra en-til-en prinsippet på grunn av plassering av seminarrom som ikke tillater annet utforming enn flatt gulv. Vi dermed avviker også fra antall plasser i rommet.</p> <p>2) vi trenger ikke talestolen</p> <p>3) rommet skal innredes med løse bord og stoler for fleksible møblering. Antallet har jeg ikke formening om, flest mulig det er plass til. (Trine Ertzeid)</p>
<p>013</p> <input type="checkbox"/>	<p>15.03.007 Laboratorium forskningstun</p> <p>Identisk med rommene 14.01.025, 15.03.026 og 15.03.008. Gruppen ber om at følgende innarbeides:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Behov for milli-Q vann (antatt lite forbruk, men enhet må inngå) - Lab. stol som må kunne høydejusteres og med hjul - Lab. krakk ved bruk ved sikkerhetskabinett - Arbeidsbenk i samme høyde som lab. benk - Underskap/skuffeseksjon reduseres til en, og plasseres mellom arbeidsbenk og lab-benk, helst med en skyvbar løsning - Overskap - så mange/mye som mulig - "vegg-til-vegg" - Sentrifuge krever egne bord, kan gjerne være lavere bord - Trillebord til bruk ved sikkerhetsbenk - Glass i dør mot gang - NB! Sikkerhetssonen for luftstrømmer for sikkerhetsbenken kan påvirkes ved bevegelse i bakkant. Dette må ivaretas av OUS sine prosedyrer for bruk av sikkerhetsbenk og bevegelse i rommet. <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>Det er meldt inn ønske om manuelt tappepunkt for RO-vann (Type 3). Brukere bør spesifisere sannsynlig vannforbruk av RO-vann. Gjelder laboratorium 15.03.007, 15.03.008, 15.03.026, 14.01.025</p> <p>27 nov 2023 <i>Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ralf Kristensen)</i></p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>Anbefalt avstand til skap/benk bak operatør ved sikkerhetsbenk iht NS 14175 er ikke oppfylt. Det er formildende at sikkerhetsbenken er plassert innerst i rommet, da det begrenser trafikk bak operatør. OUS bør som kompensierende tiltak etablere en rutine som tilsier at man ikke trafikkerer sonen bak operatør når sikkerhetsbenken er i bruk.</p>

	<p>27 nov 2023 Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</p> <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</p>
<p>014</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>15.03.012 Lager, forbruksvarer. Forskningstun</p> <p>Identisk med rommene 14.01.027, 15.03 013 og 15.03.014. Ultrafrysere innebærer behov for kjøling grunnet varmeproduksjon Gruppen ønsker at følgende innarbeides:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Høyskap hele den ene siden (ikke kasse-bakke) - Over og underskap på den andre siden <p><u>21 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023</p> <p>27 nov 2023 Kan lukkes. Ivaretatt av punktene over. (Ole Martin Semb)</p> <p><u>24 nov 2023</u> Trine Ertzeid frist: 30 nov 2023 OUS sjekker om ny løsning for lageret også skal gjelde for UiO 01 des 2023 Medvirkningsgruppen melder ja. (Trine Ertzeid)</p>
<p>015</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Veien videre</p> <p>Dette var siste møte for denne medvirkningsgruppen. Det vil i 2024 gjennomføres medvirkning for bygg M og N. Takk for deltakelse og god medvirkning.</p>
<p>017</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Tilbakemelding OUS</p> <p>Kopi av spørsmål-og-utstyrsliste-fou-nye-rikshospitalet_Q_HA.xlsx Avklaringspunkter FoU- NRH etter møte 3_HA.xlsx</p>
<p>Eksterne deltagere (avhuket = tilstede)</p> <p><input type="checkbox"/> ,</p>	

ARH/0000 - Byggherre Felles

Møte 03 pulje 1 - Q Forskning og undervisning, OUS og UiO - NRH

Møte 03 pulje 1 - Q Forskning og undervisning, OUS og UiO - NRH

Sak ID:

49314

Alvorlighetsgrad

4 - Medium

Opprettet/rapportert av:

Ralf Kristensen

Opprettet

30.10.2023 12:41:09

Category: Q - Forskning og undervisning, OUS og UiO

Agenda medvirkningsmøte 3.pdf

Underlag og godkjenning

Completed by Ralf Kristensen, 2023-11-09 10:34

Underlaget til medvirkningsmøte 3 er lastet opp og klart til distribusjon til medvirkningsgruppen.

Ralf Kristensen 2023-10-30 11:57

PG laster opp underlag til møtet.

Completed By: Mette Berg Maastad 2023-11-09 10:04

Completed Comment: PG laster opp underlag til møtet.

Ralf Kristensen 2023-10-30 11:57

RUT laster opp underlag til møtet.

Completed By: Stine Louise Johannessen 2023-11-09 09:49

Completed Comment: RUT laster opp underlag til møtet.

Ralf Kristensen 2023-10-30 11:58

PO laster opp agenda til møtet.

Completed By: Ralf Kristensen 2023-11-09 07:12

Completed Comment: PO laster opp agenda til møtet.

Stine Louise Johannessen - 2023-11-09 10:30

Stine Louise Johannessen - 2023-11-09 10:13

Mette Berg Maastad - 2023-11-09 10:03

Ellinor Bilet - 2023-11-07 12:54

Ralf Kristensen - 2023-10-30 11:58

PO laster opp agenda til møtet.

Ralf Kristensen - 2023-10-30 11:57

PG laster opp underlag til møtet.

Ralf Kristensen - 2023-10-30 11:57

RUT laster opp underlag til møtet.

ARH Tilbakemelding utstyr møte 3.pdf

NRH - F3 Q - FOU.pdf

RFP - Forskning og undervisning, NRH.pdf

Spørsmål og utstyrsliste, FOU NRH_PO.xlsx

Nye OUS kvitterer mottak

Completed by Elise Emilsen Bakke, 2023-11-09 11:09

Saksunderlag er distribuert til deltakere fra OUS.

Steg 3 - Arbeidslogg

Delt med

9001 - Rådgiver utstyr
8201 - Prosjektering NSA
8202 - Prosjektering NRH
0201 - Oslo universitetssykehus HF
0000 - Byggherre Felles

Abonnenter:

Ole Eskil Simonsen
Ralf Kristensen
Elise Emilsen Bakke
Trine Ertzeid
Kent Roger Bjørklund

